
       R O M Â N I A 
    JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
         CONSILIUL JUDEŢEAN 
   Nr. IA/761 din 14.01.2020 
 
 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 19 decembrie 2019, în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din 
data de 19 decembrie 2019 se desfăşoară în sala de şedinţe a Palatului 
Administrativ, Piața Petru-Rareș, nr.1, Municipiul Bistrița, județul Bistrița-
Năsăud, începând cu ora 1500. Prin Dispoziţia Preşedintelui Consiliului 
Județean Bistrița-Năsăud nr.271 din 13.12.2019 a fost convocat Consiliul 
Judeţean Bistriţa-Năsăud în şedinţă ordinară la data de 19 decembrie 2019, 
orele 1500. Consilierii judeţeni au fost convocaţi în scris, prin invitaţie, 
telefonic şi prin mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul 
instituţiei şi pe site-ul www.portalbn.ro.   

 

* 
În sală sunt prezenţi 31 de consilieri judeţeni, după cum urmează: 

domnul Emil Radu Moldovan, domnul Vasile Puica, domnul Ioan Țintean, 
domnul Gabriel-Dan Birișiu, domnul Constantin Brașoveanu, domnul George 
Cicedea, doamna Mirela-Maria Cîrcu, domnul Samuel-Leon Coman, domnul 
Eugen-Dicones Curteanu, doamna Emiliana-Cristina Darabont, domnul Ioan 
Fechete, domnul Ovidiu Iosif Florean, domnul Mihael-Simion Forai, domnul 
Flaviu-Ioan Giurgiuca, domnul Emil Lăcătuș, domnul Nicolae-Grigore Lupșan, 
domnul Angelo-Aurelian Manea, domnul Vasile Marc, doamna Ileana 
Moldoveanu, domnul Florin-Cristian Moldovan, domnul Dumitru Mureșan, 
doamna Oana Salaci-Nechita, domnul Anghel Niculae, doamna Doreta Oltean, 
domnul George Pop, doamna Adriana-Ramona Salak, domnul Grigore Sas, 
doamna Monica Săsărman, domnul Gheorghe Scuturici, domnul Andrei Suciu 
și doamna Maria Ulecan. 

* 
Sunt prezenți la şedinţă domnișoara Mica Oprea – Secretarul general al 

județului și domnul Florin-Grigore Moldovan – Administratorul public al 
județului Bistrița-Năsăud. 

* 
 Au fost invitate şi se află prezente în sală persoane din cadrul aparatului 
de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: domnul Iulian-Teofil 
Cioarbă - director executiv, domnul Radu Săplăcan - Arhitect-șef, doamna 
Alexandrina-Crina Borș - director executiv, doamna Grațiela-Crina Nemeș - 
director cabinet președinte, domnul Marian-Gabriel Pop - șef serviciu,  
domnul Lucian Borgovan - șef serviciu, doamna Veronica Hasnăș – șef 

http://www.portalbn.ro/
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serviciu, doamna Luminița Borșa - șef birou, doamna Elena Butta - consilier 
superior, doamna Ionela Crina Palade - consilier principal, domnul George-
Marian Spân - consilier asistent, domnul Bogdan-Gruia Ivan - consilier cabinet 
președinte și doamna Mihaela-Anamaria Ivan - consilier cabinet președinte. 

În calitate de invitați mai participă: domnul George-Alexandru Gavrilaș-
Vasilichi - Manager al Complexului Muzeal Bistrița-Năsăud, domnul Gabriel 
Lazany – Manager al Spitalului Județean de Urgență Bistrița, doamna Elena 
Alboi - Șandru - Director general adjunct al Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud și reprezentanții mass-media. 

 

* 
 (Ora 15:00) 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Sărut-mâinile, bună ziua, mulțumesc pentru prezență! Din totalul de 31 

de consilieri județeni sunt prezenți 31, fiind astfel îndeplinite prevederile 
legale pentru buna desfășurare a lucrărilor ședinței. 

Proiectul ordinii de zi: 
1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului  

Județean Bistrița-Năsăud din data de 27 noiembrie 2019 
2. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului  Județean Bistrița-Năsăud din data de 05 decembrie 
2019 

3. Proiect de hotărâre nr.IX/27366 din 11.12.2019 privind 
aprobarea execuției bugetului județului Bistrița-Năsăud pentru 
trimestrul IV al anului 2019 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

4. Proiect de hotărâre nr.IX/27716 din 13.12.2019 pentru 
modificarea Statului de funcții aprobat prin Hotărârea Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.72/2019 privind aprobarea 
organigramei şi a statului de funcţii ale aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud, cu modificările și completările 
ulterioare 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

5. Proiect de hotărâre nr.IX/27730 din 13.12.2019 pentru 
completarea Anexei nr.1 la Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud nr.206/2017 privind stabilirea salariilor de bază aferente 
funcțiilor publice și funcțiilor contractuale din aparatul de 
specialitate al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud 
și Serviciului Public Comunitar de Evidență a Persoanelor al 
județului Bistrița-Năsăud, cu modificările și completările ulterioare 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
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6. Proiect de hotărâre nr.IX/27169 din 09.12.2019 privind 
stabilirea taxelor locale percepute de Consiliul Judeţean Bistriţa-
Năsăud şi instituţiile subordonate pentru anul 2020 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

7. Proiect de hotărâre nr.IX/27439 din 11.12.2019 privind 
stabilirea taxelor speciale și a tarifelor percepute în anul 2020 de 
Consiliul Județean Bistriţa-Năsăud şi instituțiile subordonate 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

8. Proiect de hotărâre nr.XI/27606 din 12.12.2019 privind 
aprobarea Planului de investiții pe anul 2020 din Fondul de 
Întreținere, Înlocuire și Dezvoltare, constituit pentru Sistemul de 
Management Integrat al Deșeurilor Solide în județul Bistrița-Năsăud 

Iniţiator: Ioan Țintean - Vicepreşedintele Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
9. Proiect de hotărâre nr.XI/27604 din 12.12.2019 pentru 

modificarea tarifelor percepute de S.C. VITALIA SERVICII PENTRU 
MEDIU TRATAREA DEŞEURILOR S.R.L. Boldeşti-Scăeni în baza 
Contractului de Concesiune nr.34/2013 privind Delegarea prin 
Concesiune a Serviciului Public de Management şi Operare a 
Centrului de Management Integrat al Deşeurilor Tărpiu, judeţul 
Bistriţa-Năsăud 
Iniţiator: Ioan Țintean - Vicepreşedintele Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

10. Proiect de hotărâre nr.IX/27558 din 12.12.2019 privind a 
opta rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Bistriţa-Năsăud pe anul 2019 și estimările pe anii 2020-2022 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

11. Diverse. 
11.1 Informare privind efectuarea unei vizite de către o delegație a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, condusă de domnul Vicepreședinte Ioan 
Țintean la invitația județului partener Myslenice din Republica Polonă, în 
perioada 20 – 23 noiembrie 2019. 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Dacă sunt intervenții la ordinea de zi din partea dumneavoastră? Nu 

sunt intervenții, deschidem procedura de vot. Vă rog să votați. 
Cu 31 de voturi „pentru”, ordinea de zi a fost aprobată. Vă 

mulțumesc! 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
1.  Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a 

Consiliului  Județean Bistrița-Năsăud din data de 27 noiembrie 2019 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt intervenții. Deschidem procedura 

de vot, vă rog să votați. 
Cu 31 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. Vă 

mulțumesc! 
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* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
2. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 05 decembrie 2019 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt intervenții. Deschidem procedura 

de vot, vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi ”pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 

procesul-verbal a fost aprobat. Vă mulțumesc! 
(Nu a votat domnul consilier județean Gabriel-Dan Birișiu) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
3. Proiect de hotărâre nr.IX/27366 din 11.12.2019 privind 

aprobarea execuției bugetului județului Bistrița-Năsăud pentru 
trimestrul IV al anului 2019 
 Comisia de administrație, vă rog avizul. 

Ioan Fechete: - consilier județean -  
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vă mulțumesc. Comisia de cultură, vă rog avizul. 
Mirela-Maria Cîrcu: - consilier județean -  
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
Monica Săsărman: - consilier judeţean - 
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Comisia economică, vă rog avizul. 
Flaviu-Ioan Giurgiuca: -consilier județean - 
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Intervenții? Domnul consilier Curteanu, vă rog. 
Eugen-Dicones Curteanu: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. La precedenta hotărâre care viza 

execuția bugetară a trimestrului III, cel puțin în comisie, am obținut așa o ..., 
haide să îi spunem, promisiune că ne vom apropia mai mult de ceea ce ne 
dorim, în ceea ce privește o execuție bugetară la final de an. Constat că, deși 
parametrii investiționali, respectiv cheltuielile de dezvoltare, au ajuns la un 
procent de 64,26%, dacă nu mă înșeală memoria, suntem încă departe de 
ceea ce cred că ne dorim cu toții, și anume ca investițiile prognozate la 
început de an să fie duse la îndeplinire. Sigur, vom vedea cifrele agregate la 
execuția pe întreg anul în curs, vom vedea dacă avem, și asta va fi o 
întrebare, domnule președinte: ce aveți de gând să faceți cu excedentul 
bugetar? Pentru că, se vede din cele expuse de către executiv, că vom avea 
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excedent bugetar și anul acesta. Deci, vom vedea la respectivul proiect de 
hotărâre privind execuția pe anul în curs, cum ne situăm într-adevăr.  

Dar, dat fiind faptul că mai sunt încă 6 zile, lucrătoare vorbesc, până la 
final de an, nu cred că procentul de 64,26% va fi îmbunătățit. Drept pentru 
care, ca la fiecare execuție bugetară care e departe de ceea ce ne dorim, eu 
unul mă abțin. Mulțumesc. 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Alte intervenții? Nu sunt alte intervenții. Deschidem 

procedura de vot, vă rog să votați. 
Cu 24 de voturi „pentru”, 1 vot „ împotrivă” și 6 abțineri, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă mulțumesc! 
 (A votat „împotrivă” domnul consilier județean Ovidiu-Iosif Florean. S-

au abținut de la vot următorii consilieri județeni: domnul Samuel-Leon 
Coman, domnul Eugen-Dicones Curteanu, domnul Vasile Marc, domnul Florin-
Cristian Moldovan, domnul Dumitru Mureșan și domnul Gheorghe Scuturici.) 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
4. Proiect de hotărâre nr.IX/27716 din 13.12.2019 pentru 

modificarea Statului de funcții aprobat prin Hotărârea Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.72/2019 privind aprobarea 
organigramei şi a statului de funcţii ale aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud, cu modificările și completările 
ulterioare 

Comisia de administrație, vă rog avizul. 
Ioan Fechete: - consilier județean -  
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vă mulțumesc. Comisia economică, vă rog avizul. 
Flaviu-Ioan Giurgiuca: -consilier județean - 
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Intervenții? Nu sunt intervenții, deschidem procedura de 

vot, vă rog să votați. 
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 

mulțumesc! 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
5. Proiect de hotărâre nr.IX/27730 din 13.12.2019 pentru 

completarea Anexei nr.1 la Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud nr.206/2017 privind stabilirea salariilor de bază aferente 
funcțiilor publice și funcțiilor contractuale din aparatul de 
specialitate al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud 
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și Serviciului Public Comunitar de Evidență a Persoanelor al 
județului Bistrița-Năsăud, cu modificările și completările ulterioare 

Comisia de administrație, vă rog avizul. 
Ioan Fechete: - consilier județean -  
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vă mulțumesc. Comisia economică, vă rog avizul. 
Flaviu-Ioan Giurgiuca: - consilier județean - 
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Intervenții? Nu sunt intervenții, deschidem procedura de 

vot, vă rog să votați. 
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 

mulțumesc! 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
6. Proiect de hotărâre nr.IX/27169 din 09.12.2019 privind 

stabilirea taxelor locale percepute de Consiliul Judeţean Bistriţa-
Năsăud şi instituţiile subordonate pentru anul 2020 

 Comisia de administrație, vă rog avizul. 
Ioan Fechete: - consilier județean -  
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vă mulțumesc. Comisia de cultură, vă rog avizul. 
Mirela-Maria Cîrcu: - consilier județean -  
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vă mulțumesc. Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
Monica Săsărman: - consilier judeţean - 
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Comisia economică, vă rog avizul. 
Flaviu-Ioan Giurgiuca: -consilier județean - 
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte – 
Mulțumesc. Intervenții? Nu sunt intervenții. Deschidem procedura de 

vot,  vă rog să votați. 
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 

mulțumesc! 
* 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
7. Proiect de hotărâre nr.IX/27439 din 11.12.2019 privind 

stabilirea taxelor speciale și a tarifelor percepute în anul 2020 de 
Consiliul Județean Bistriţa-Năsăud şi instituțiile subordonate 
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Comisia de administrație, vă rog avizul. 
Ioan Fechete: - consilier județean -  
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Comisia de cultură, vă rog avizul. 
Mirela-Maria Cîrcu: - consilier județean -  
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
Monica Săsărman: - consilier judeţean - 
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Comisia economică, vă rog avizul. 
Flaviu-Ioan Giurgiuca: -consilier județean - 
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Intervenții? Vă rog, domnule consilier Moldovan. 
Florin-Cristian Moldovan: - consilier județean- 
Mulțumesc, domnule președinte. Ridic o problemă tehnică aici și o să vă 

rog să găsim o soluție. Unu: pe lângă faptul că am solicitat de la începutul 
anului 2019 prezența directorului Centrului Cultural Dacia, am avut în sfârșit 
ocazia să-l întâlnim în ședința din luna decembrie. Deci, la un an distanță. 
Aceasta nefiind cea mai mare problemă. Eu am venit cu o altă solicitare și o 
să vin cu o altă solicitare în fața dumneavoastră. Este cred, pentru a treia sau 
a patra oară, când solicit, ca să nu mai fie restrânse comisiile de specialitate 
la 30 de minute. Mi se pare aberant, ca tot timpul disponibil unei comisii să 
fie de 30 de minute, ceilalți colegi din alte comisii, intrând peste noi, efectiv, 
în timpul dezbaterii. Pentru că noi, ca și consilieri județeni, e singurul loc 
unde putem să analizăm, să dezbatem, să primim informațiile referitoare la 
punctele de pe ordinea de zi, unul la mână. Doi la mână, suntem și plătiți 
pentru comisiile de specialitate și nu suntem plătiți puțin. Și atunci, o să fac 
încă o dată solicitarea, de data aceasta în plenul consiliului, ca să nu ne mai 
batem de problemele acestea. Nu se poate ca, pentru 30 de minute, pe lângă 
că am așteptat un an de zile să vină cineva de la centru, să am doar 30 de 
minute pentru a dezbate toate punctele înscrise la comisia de cultură. Mi se 
pare un lucru aberant. Mulțumesc.  

Emil Radu Moldovan: - președinte – 
Domnule consilier, în primul rând Centrul Cultural Dacia nu are director. 

Centrul Cultural Dacia este un Serviciu în cadrul Centrului Județean pentru 
Cultură Bistrița-Năsăud, în subordinea managerului acestei instituții, domnul 
Țărmure. Dacă eram solicitat sau atenționat că vreun angajat al consiliului nu 
se prezintă la solicitarea comisiei, luam măsurile care se impun. Am auzit 
acum, prima dată de la dumneavoastră și aceasta era o regulă nescrisă, dacă 
vreți o cutumă, ca absolut toți angajații consiliului, ai instituțiilor din 
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subordine, să se prezinte, să dea explicațiile de rigoare aleșilor cetățenilor, 
care suntem fiecare dintre noi. Doi, durata ședințelor de comisii sau de 
consiliu este nelimitată, domnule consilier. Programul lor se stabilește de 
către președinții comisiilor în discuțiile directe cu biroul de relații publice al 
consiliului județean, dar cel care decide este președintele de comisie, iar 
colegii noștri din biroul de relații publice și pregătire a ședințelor de consiliu, 
nu fac altceva decât să vă convoace. Sper că președinții de comisii au luat act 
de solicitarea dumneavoastră și nu vor mai programa ședințele de comisii 
suprapuse ca program, ca lucrurile să fie foarte clare.  

Dacă sunt alte intervenții, vă rog. Dacă nu sunt alte intervenții, 
deschidem procedura de vot, vă rog să votați. 

Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 
mulțumesc! 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

  8. Proiect de hotărâre nr.XI/27606 din 12.12.2019 privind 
aprobarea Planului de investiții pe anul 2020 din Fondul de 
Întreținere, Înlocuire și Dezvoltare, constituit pentru Sistemul de 
Management Integrat al Deșeurilor Solide în județul Bistrița-Năsăud 

Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
 Monica Săsărman: - consilier judeţean - 

Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

  Mulțumesc. Comisia economică, vă rog avizul. 
Flaviu-Ioan Giurgiuca: -consilier județean - 
Aviz favorabil  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Intervenții? Domnule consilier Curteanu, vă rog. 
Eugen-Dicones Curteanu: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. În comisie, pe marginea acestui 

proiect de hotărâre, am avut discuții, cred eu, lămuritoare și fructuoase cu 
domnul vicepreședinte Țintean și i-am spus atunci și îi spun domnului 
vicepreședinte și acum. Din punctul meu de vedere, fără a fi specialist, e 
adevărat, investiția în stația de preepurare pe care urmează să o aprobăm 
astăzi, e sub semnul întrebării. De ce spun lucrul acesta, pentru că oricum 
stația de epurare urmează să fie retehnologizată și completată cu a treia 
treaptă care este treapta chimică. În mod normal, dacă nu există probleme 
de ordin contractual între consiliul județean și operatorul depozitului, ar trebui 
ca operatorul să-și asume gestionarea levigatului așa cum scrie la carte, fără 
a ne pune pe noi la o investiție suplimentară ca să corespundă parametrii la 
intrarea în stația de epurare, pentru simplu motiv că aceasta este misiunea lui 
să gestioneze un depozit și să gestioneze un levigat care se scurge din 
depozit, indiferent ce argumente de alt ordin ar aduce. Vă sesizez, pentru că 
astăzi aprobăm un plan de investiții care va fi sau nu va fi dus la îndeplinire. 
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E limpede că celula doi trebuie deschisă. Știm că se apropie de saturație 
celula numărul 1. Dar, vă rog să reflectați ca, în momentul în care aceste 
investiții se vor derula, să luați în calcul și acest aspect. Domnule președinte 
și domnule vicepreședinte, poate că reușim să reducem costurile legate de 
funcționarea depozitului de deșeuri de la Tărpiu. Mulțumesc. 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule vicepreședinte Țintean, vă rog. 
Ioan Țintean: - vicepreședinte -      
Da. Distinși colegi, este adevărat că discuțiile au fost purtate în comisie 

și din acest punct de vedere. Dar vreau să reiterez ideea, că soluția tratării 
prin epurare a levigatului nu este simplă și chiar dacă operatorul din centrul 
de management integrat de la Tărpiu ar pune treapta a treia, adică nu ar 
pune, o să pună treapta a treia să funcționeze pentru epurare, totuși, la un 
moment dat… el, atunci când a câștigat contractul și avem contractul 34, a 
spus că tratează levigatul care avea niște parametri, care la acea dată era 
permisibil pentru funcționarea în bune condiții a stației de epurare. Ce se 
întâmplă? Știți cu toții că, în România, la ora aceasta, deci și în Bistrița-
Năsăud, levigatul concentrat care rezultă după epurare este trimis, returnat, 
prin sisteme de pompare, pe groapa de gunoi. Ori, prin spălare repetată, 
levigatul se contaminează și crește gradul de poluare și de contaminare al 
levigatului de vreo 280 până la 300%. În aceste condiții s-ar putea să 
obiecteze, să spună, din cauza faptului că dumneavoastră nu faceți nimic, noi 
avem o problemă de a nu funcționa stația de epurare la parametri. Și atunci, 
noi trebuie să găsim soluții. Ori facem o preepurare, ori facem ceva cu 
levigatul concentrat, care după cum știți, conform controlului gărzii de mediu, 
nu mai avem voie din anul acesta să-l trimitem înapoi pe celulă. 

La ora actuală, eu nu găsesc ... și cu toți colegii mei, ne-am interesat 
foarte serios pe toată piața românească, dar și europeană. Ori este extrem de 
scump și nu avem bani, ori, din ceea ce avem, în România, nu este o soluție 
încă, de neutralizare a levigatului concentrat sau să-l transformăm în niște 
nămoluri nepericuloase. Atunci, am mers pe această idee a preepurării, 
pentru ca să se dilueze concentrația levigatului încât să poată fi duși 
parametrii până la 90%. Adică 90% să rezulte permeat apă, care se duce în 
pârâul Rosua, și doar 10% să mai obținem levigat concentrat și pe care, 
eventual, să-l trimitem undeva în țară la neutralizare. Așadar, la ora aceasta, 
prin tot ce am căutat noi, prin experți și ce am putut cunoaște cu biroul de 
specialitate din subordinea mea, avem aceste două soluții: ori preepurare, ori 
cheltuim enorm de mult cu levigatul concentrat care, dacă l-am introduce în 
tarif, dacă această cheltuială de transport al lui la Ploiești cu cisternele o 
introducem în tarif, o să ajungem la dublarea sau triplarea tarifului. Ori, dacă 
investim o sumă mai mică, s-ar putea să nu mai avem nevoie să trimitem așa 
cantități mari la neutralizare. De aceea, am mers pe această soluție. Nu 
spunem că aceasta este unică. Deocamdată, ce vă cer eu este să fiți de acord 
să alocăm o sumă pe care să o investim în această direcție, pentru că nu ne 
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putem juca cu levigatul și țineți minte că, undeva la sfârșitul lunii mai sau 
începutul lui iunie, va funcționa și celula doi și va curge levigat și de acolo, 
după câteva luni de zile. Așadar, trebuie din timp să ne gândim cu seriozitate 
ce se va întâmpla cu cantitatea mare de levigat care va rezulta. De aceea vă 
supun și vă cer să susțineți acest proiect, ca să alocăm fonduri în această 
direcție.                                            

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Da, mulțumesc, domnule vicepreședinte. Deschidem procedura de vot, 

vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru” și 1 abținere, proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. Vă mulțumesc! 
(S-a abținut de la vot domnul consilier județean Vasile Marc)   

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
9. Proiect de hotărâre nr.XI/27604 din 12.12.2019 pentru 

modificarea tarifelor percepute de S.C. VITALIA SERVICII PENTRU 
MEDIU TRATAREA DEŞEURILOR S.R.L. Boldeşti-Scăeni în baza 
Contractului de Concesiune nr.34/2013 privind Delegarea prin 
Concesiune a Serviciului Public de Management şi Operare a 
Centrului de Management Integrat al Deşeurilor Tărpiu, judeţul 
Bistriţa-Năsăud 

Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
 Monica Săsărman: - consilier judeţean - 

Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

  Mulțumesc. Comisia economică, vă rog avizul. 
Flaviu-Ioan Giurgiuca: -consilier județean - 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Intervenții? Domnule consilier Curteanu, vă rog. 
Eugen-Dicones Curteanu: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. Nu știu ce aș putea spune ca să vă 

conving, dragi colegi, că majorarea tarifului în acest moment, chiar dacă ni se 
spune în raportul făcut de executiv că e necesară, nu poate fi acceptată. Aș 
putea porni din 2013, când s-a semnat contractul de concesiune, moment în 
care operatorul a propus un  tarif de 10 bani, atât la compostare, cât și la 
sortare. 10 bani! Și-a făcut calculele, a văzut că se poate încadra în acest 
tarif, a participat la licitație și i-a fost concesionat contractul. Astăzi, ni se 
propune un tarif de 2000, respectiv de 2300 de ori mai mare, 230 lei 
respectiv 205 lei. Acolo s-a ajuns în 7 ani, creșteri de 2000, pentru un tarif. 
Ceea ce nu este în regulă! Taxa pentru economia circulară, care stă la baza 
motivării operatorului că trebuie să crească tarifele, reprezintă 80 de lei. 
Diferența, nu știu cum o justificăm. Are sigur, notă de fundamentare, are 
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costuri trecute, ba mai mult, motivează că tarifele la sortare și la compostare 
sunt necesare pentru că i-a crescut tariful, ca urmare a taxei pe economia 
circulară, i-a crescut tariful pentru preluarea spre depozitare a deșeurilor 
municipale. Nu are nicio legătură una cu alta, sau nu ar trebui să aibă nicio 
legătură una cu alta. Tariful pentru preluarea în depozit a deșeurilor spre 
depozitare e una, iar tariful pentru sortare, respectiv compostare, nu ar trebui 
să aibă influență din partea celuilalt tarif. De aceea am și stabilit trei tarife. Vă 
rog să reflectați asupra acestui lucru când vă veți da votul, astăzi. Eu unul voi 
vota împotrivă, evident.        

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule vicepreședinte Țintean, vă rog. 
Ioan Țintean: - vicepreședinte -      
În mod clar, nimeni dintre noi nu și-ar dori să suporte o creștere a 

tarifelor dacă ar fi posibil și dacă am fi undeva închiși într-un clopot de sticlă 
și să nu interacționăm cu societatea. După cum știți, în momentul când s-a 
semnat contractul acesta cu cele două societăți comerciale, că de fapt 
depindem și de cea care colectează și transportă, nu se cunoșteau 
prevederile unor legi. Astăzi suntem puși în situția de a stabili dacă respectăm 
legea sau nu. Noi putem să nu fim de acord. Dacă, guvernul actual, vine cu o 
hotărâre, cu o ordonanță de urgență și vrea să elimine taxa pentru economia 
circulară de 80 lei pe tonă de la 1 ianuarie, pentru noi nu e un efort mare să 
facem o ședință de consiliu și să reașezăm tarifele. Dar, atâta timp cât 
ordonanța 76 și legea 39 te obligă ca, de la 1 ianuarie 2020, să introduci taxa 
circulară pe cele trei categorii: este vorba de deșeuri municipale, este vorba... 
care sunt depuse pe celulă, este vorba de deșeurile urbane care se introduc 
într-un nou proces de prelucrare în vederea creșterii cantității de compost, 
pentru că ceea ce avem noi acum la ora actuală sau cu ce avem nu putem 
atinge treisprezece mii de tone anual. Și această prelucrare presupune iarăși 
o cantitate de deșeuri care va fi depusă, deci care nu va fi deviată de la 
depunere și care influențează cea de-a doua categorie de tarife. Iar, în ce 
privește sortarea fracției uscate, după cum știți, minim 75%, maxim, pardon, 
75% va fi preluată după ce se sortează fracția uscată și depusă pe celulă, 
pentru că rezultă, după sortare totuși, o categorie de deșeuri municipale, 
adică de gunoi. Acest 25% și din a treia categorie va fi purtător de taxă pe 
economia circulară. Toate acestea trebuie să le preluăm pentru că așa 
prevede legea și coeficienții cu care s-a actualizat tariful sunt palpabili, vizibili. 
Aceasta rezultă dintr-o simplă înmulțire. Noi nu am mai introdus, noi de la 
noi, ca și consiliu județean, nici un alt coeficient, pe nimic. Că ar vrea ei să le 
fie viața mai bună, să-și crească salarii, alte forme de uzură sau știu eu, nu ... 
doar coeficienții care s-au implementat conform legii și s-a ajuns la aceste 
calcule, prin fișe tehnice care sunt disponibile. Dar, dacă se schimbă legea, 
noi avem disponibilitatea să eliminăm tarifele, să vedem! 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vă rog, domnule consilier Moldovan. 
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Florin-Cristian Moldovan: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. De fiecare dată când vorbim despre 

Supercom sau Vitalia este o obișnuință deja să vorbim despre o creștere de 
tarife. Ce m-ar interesa pe mine, în schimb, este vorba de fondul de închidere 
și post-închidere, constituit în urma contractului de concesiune. În ce măsură 
a fost rezolvată problema pe care o aveam în 2017 și anume că Vitalia, 
operatorul de la Tărpiu, nu depunea în acel cont bănuții care se cuvin a se 
folosi pentru procesul de închidere și post-închidere? Și aș vrea să știu în ce 
măsură, procentual, este sau sunt depuși banii aceia. Mulțumesc.                       

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Da, vă rog domnule Țintean. 
Ioan Țintean: - vicepreședinte -      
Da, este vorba de Fondul de întreținere, înlocuire și dezvoltare, F.I.I.D.-

ul cum îl cunoaștem toți, care este în parametri, este la zi, nu există restanțe, 
avem, nu este un secret, peste 3 milioane de euro și din acest fond facem 
această investiție, deci nu facem din banii bugetului țării, nu facem din banii 
bugetului consiliului județean. Toată dezvoltarea pe care v-am propus-o 
astăzi se face din acest F.I.I.D., care a fost constituit prin contribuția celor 
două societăți comerciale. Așadar, nu există nici o problemă la ora actuală ca 
să nu existe banii constituiți din F.I.I.D.  

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Vă mulțumesc. Dacă sunt alte intervenții? Dacă nu sunt, deschidem 

procedura de vot, vă rog să votați. 
Cu 22 de voturi „pentru”, 7 voturi „ împotrivă” și 2 abțineri, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. Mulțumesc. 
(Au votat „împotrivă” următorii consilieri județeni: domnul Samuel-Leon 

Coman, domnul Eugen-Dicones Curteanu, domnul Ovidiu-Iosif Florean,  
domnul Vasile Marc, domnul Emil Radu Moldovan, domnul Dumitru Mureșan 
și domnul Gheorghe Scuturici. S-au abținut de la vot domnul consilier 
județean Florin-Cristian Moldovan și doamna consilier județean Monica 
Săsărman.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 

 10. Proiect de hotărâre nr.IX/27558 din 12.12.2019 privind a 
opta rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Bistriţa-Năsăud pe anul 2019 și estimările pe anii 2020-2022 

Comisia de administrație, vă rog avizul. 
Ioan Fechete: - consilier județean –  
Aviz favorabil.  
 Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Comisia de cultură, vă rog avizul. 
Mirela-Maria Cîrcu: - consilier județean -  
Aviz favorabil.  
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Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Comisia de urbanism, vă rog avizul. 

 Monica Săsărman: - consilier judeţean - 
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc. Comisia economică, vă rog avizul. 
Flaviu-Ioan Giurgiuca: -consilier județean - 
Aviz favorabil.  
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Înțeleg că, după desfășurarea ședințelor de comisii, ieri și astăzi, au mai 

venit două solicitări, amendamente care v-au fost înaintate fiecăruia dintre 
dumneavoastră, deci proiectul de hotărâre este cu cele două amendamente.      

Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră, vă rog? Dacă nu sunt 
intervenții, deschidem procedura de vot, vă rog să votați. 

Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
11. Diverse.  
Vă rog, domnule consilier Scuturici. 
Gheorghe Scuturici: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. Aș vrea să fac o sesizare asupra a 

două drumuri județene și mă refer la drumul județean 154 și 154C. Acolo se 
desfășoară ceva lucrări de regularizare la cursurile de râuri. Vreau să vă spun, 
domnule președinte, că, dacă se vor continua în acest fel acele lucrări, 
drumurile județene vor fi distruse în integralitate. V-aș ruga ca cei 
responsabili cu drumurile județene să meargă cât de repede posibil la fața 
locului și să ia măsurile care cred ei că sunt de cuviință pentru a opri 
degradarea acelor lucrări. Mulțumesc, domnule președinte. 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule director Popescu. Unde este domnul director Popescu? Deci 

domnul director Popescu nu este, șeful serviciului drumuri, domnul inginer 
Pop, vă rog.  

Marian-Gabriel Pop: - șef serviciu - 
În zona Ruștior, am luat legătura cu cei de la Apele Române, am făcut 

sesizări, promisiunea fermă a lor a fost că, până marți, se repară toate 
stricăciunile de pe DJ 154C. Pentru 154, am sesizat și poliția rutieră, am fost 
împreună, au ieșit cu noroi pe pneuri cum lucrează la regularizările de albie. 
I-am somat, s-au dat și amenzi de către poliția rutieră, suntem cu ochii pe ei 
și mâine merge comisia și o să ținem aproape. Deci, până marți, au promis că 
se vor face toate reparațiile, stricate prin escavațiile efectuate pentru 
regularizarea apei. 
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Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Bun. Domnul consilier Scuturici, și cetățenii și domnul primar Dedean, 

m-au informat, inclusiv pe mine personal, despre această problemă. 
Problema este una cunoscută la nivelul Direcției drumuri județene, mediu, 
transport de aproximativ o lună de zile. Am cerut în mod concret colegilor 
mei, directorului și șefului servicului de drumuri să se asigure, chiar ieri m-a 
sunat domnul primar Dedean… că o companie care lucra acolo își încarcă 
utilajele și pleacă și nu au făcut reparațiile. Ieri am avut discuții cu colegii mei 
să meargă acolo, directorul Administrației Bazinale de Apă Someș-Tisa din 
Cluj  mi-a spus că nu această companie care a lucrat are obligația și 
contractul de refacere, ci o altă companie are contract cu ei pentru refacerea 
lucrurilor care au fost deranjate și distruse acolo și că trebuie să ne asigurăm 
în mod concret că fiecare lucru deranjat și distrus de acolo va fi refăcut 
conform stasurilor care sunt în vigoare.  

Avem o problemă majoră generalizată pe întreaga rețea ... pe întregile 
rețele de drumuri județene, naționale, comunale și sătești pentru că, încă, în 
România, nu există practica curățării utilajelor înainte de a intra pe rețeaua 
de drumuri. Din păcate, nici poliția rutieră nu are capacitățile necesare să 
poată să patruleze în permanență pe toate rețelele de drumuri. Și, în această 
perioadă a anului, într-adevăr, sunt probleme foarte mari de acest gen, cu 
ieșirea, în urma lucrărilor agricole de pe câmp, cu utilajele necurățate, cu 
aducerea unor cantități mari de pământ și noroi pe trama stradală, care pun 
în pericol securitatea celor care participă la trafic. Colegii mei sunt în 
permanență în alertă din acest punct de vedere. I-am cerut domnului director 
și șefului serviciului de drumuri să repartizeze tronsoane de drum colegilor 
noștri de la drumuri, care să ajungă cât se poate de des pe tronsoanele de 
drumuri de care răspund, pentru a vedea care sunt problemele din această 
zonă. În plus față de această problemă, din păcate, mulți constructori și 
multe alte autorități ale statului nu respectă prevederile legale și chiar dacă 
avizul pentru rețeaua de canalizare, rețeaua de apă, rețeaua de gaze, rețeaua 
electrică sau alte tipuri de rețele, este dat în altă zonă, se intervine în 
acostamentul drumurilor punând în pericol fundația drumului, durabilitatea și 
garanția de funcționare a acelui drum. Avem foarte mari probleme din acest 
punct de vedere, suntem în permanență în aceste zone, din păcate, încă va 
mai trebui să treacă timp până când lumea înțelege să respecte o investiție 
pe care am făcut-o.  

De asemenea, un alt pericol major al investițiilor pe care le-am făcut 
este circulația pe drumurile județene a camioanelor care nu respectă 
încărcătura tonajului pe osie. De acolo, avem foarte mari probleme cu 
distrugerea drumurilor județene, pentru că nu se respectă legile și regulile. 
Pentru aceasta, facem eforturile necesare de a construi câteva platforme care 
să fie autorizate ISCIR. Am cumpărat un cântar. Nici nu știu dacă colegii 
noștri de la transporturi au făcut deja cursurile sau urmează să le facă. Îmi 
șoptește șefa serviciului că deja s-au autorizat pentru a putea folosi aceste 
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cântare. Am început discuțiile, nu știu în ce stadiu este protocolul cu poliția 
română pentru a putea să începem să facem controale pe drumurile județene 
pentru ca legislația să fie respectată. Se fură semnele de circulație prin care 
sunt puse restricțiile de tonaj pe drumurile județene, dispar foarte des și sunt 
și acestea unele dintre marile probleme pe care le avem în momentul de față 
cu rețeaua de drumuri județene, pe lângă cele pe care le-ați sesizat 
dumneavoastră. Din păcate, nu putem peste noapte, nici nu avem resursele 
necesare. La zona de control nu avem atribuții, este destul de complicat. 
ISCTR-ul și poliția fac, în general, controale pe drumurile naționale. Lumea e 
dotată cu stații, își anunță zona de controale, și-au făcut trasee de ocolire a 
punctelor de control. De aceea, transportul greu din zona Maramureșului nu 
mai merge pe drumurile naționale, și-au făcut traseu pe DJ151. Sunt multe 
probleme cu care ne confruntăm din acest punct de vedere. Încercăm să 
facem maximum pentru a putea întreține și pentru a putea avea grijă de 
investițiile care nu s-au făcut ușor.  

Dacă mai sunt alte intervenții, la diverse? Domnule consilier Curteanu, 
vă rog. 

Eugen-Dicones Curteanu: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. Vă rugasem, la proiectul care viza 

execuția bugetară pe trimestrul IV, dat fiind faptul că se preconizează, sau 
cel puțin așa îmi dau eu seama din datele expuse, că vom avea excedent 
bugetar. V-am pus o întrebare, vă rog la Diverse să-mi răspundeți. Ce credeți 
că veți face cu excedentul bugetar?  

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnule consilier, pot să vă răspund ceea ce gândesc astăzi, care s-ar 

putea să nu mai fie valabil după ce vedem proiecția bugetară pe anul 2020.    
Eugen-Dicones Curteanu: - consilier județean - 
Absolut corect. 
Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Deci, în momentul de față, din păcate, toate semnalele care vin de la 

nivel guvernamental, nu sunt nici măcar gri, că sunt negre. Pentru că 
diminuarea sumelor alocate pentru administrația locală se pare că scad 
drastic. Dar, deocamdată, nu avem un buget aprobat și promulgat și nu 
vreau să fac comentarii până nu avem cifre corecte și exacte. În funcție de 
cum vor arăta cifrele bugetului pe anul 2020, împreună cu colegii mei, așa 
cum am făcut în fiecare an, vom face o analiză foarte serioasă să vedem care 
sunt necesitățile, care sunt resursele și ce putem face. Ce-mi doresc cel mai 
mult este ca excedentul să fie folosit în cea mai mare măsură pentru bugetul 
de investiții. Dar, dacă nu voi avea bani la DGASPC pentru funcționare, 
domnule consilier Curteanu, va trebui să mă gândesc foarte serios că 
asistenții maternali, că oamenii care lucrează în centre trebuie să-și 
primească salariile, că oamenii care sunt cazați în aceste centre au nevoie de 
hrană, că Spitalul Județean de Urgență Bistrița are nevoie de resurse. Am 
văzut că prognozarea bugetului Ministerului Sănătății este cu -24% față de 
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anul trecut. Deci, vom vedea care sunt cifrele pe care le vom primi de la 
guvernul în exercițiu. În urma aprobării bugetului de către Parlamentul 
României și promulgării lui de către președinte și în funcție de aceasta, vom 
veni în fața dumneavoastră, știți că utilizarea excedentului nu se poate face 
decât prin aprobarea plenului consiliului județean. Dar, răspunsul meu pentru 
dumneavoastră este că îmi doresc ca acești bani să fie folosiți integral pentru 
dezvoltare, dacă vom avea resursele necesare asigurate pentru funcționare. 
Pentru că, conform Legii finanțelor publice locale, constituirea bugetului sau 
propunerea și responsabilitatea directă îi aparține ordonatorului principal de 
credite, în care se spune că ai obligația să asiguri funcționarea instituției și a 
instituțiilor pe care le ai în subordine. Deci, și eu aștept cu mare interes 
cifrele bugetului pentru anul 2020, împreună cu colegii mei vom face o 
analiză foarte serioasă și vom veni în fața dumneavoastră cu propunerile 
pentru anul 2020. 

 Folosesc și eu acest prilej să vă mulțumesc pentru anul în curs și chiar 
să vă mulțumesc cu toată sinceritatea pentru modul în care s-au desfășurat 
de-a lungul timpului ședințele de consiliu județean, pentru sprijinul pe care   
l-ați acordat proiectelor de dezvoltare ale județului. Vă spun că puteți fi 
mândri de ce se întâmplă în județul Bistrița-Năsăud. Și aceasta o spun 
oamenii, sondajele, cifrele, realizările pe care noi împreună le-am făcut în 
mandatul care se apropie de final. De asemenea, vă doresc să aveți sărbători 
în liniște și pace, alături de cei dragi, să aveți un an nou cu sănătate, cu 
belșug, împliniri spirituale și materiale și să ne revedem cu bine! Sărbători 
fericite, și La mulți ani! Am primit solicitarea și din partea domnului Țintean, 
care vrea să vă adreseze un mesaj de încheiere de an. Domnule 
vicepreședinte, vă rog. 

Ioan Țintean: - vicepreședinte - 
Da, mulțumesc. Domnule președinte, dragi colegi, în primul rând aș vrea 

și eu, în numele grupului ALDE, să vă mulțumesc pentru colaborarea pe care 
am avut-o în 2019 și, ținând seama de faptul că este și, să zic, ultimul sfârșit 
de an din această legislatură, să vă mulțumesc pentru ceea ce am reușit să 
construim, să facem bun împreună în 2016-2020. Să vă urez sărbători fericite 
și, dacă nu ne mai vedem până la anul nou, și un an nou cu bucurii, cu 
realizări deosebite, pentru dumeavoastră, cei dragi ai dumneavoastră și să ne 
întâlnim cu bucurie de fiecare dată!         

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Domnul consilier Curteanu, liderul de grup al colegilor consilieri PNL, vă 

rog. 
Eugen-Dicones Curteanu: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. Fac o mică paranteză ca introducere. 

Era și a doua întrebare legată de prima, dar haideți să o lăsăm pe anul 
următor, că oricum o să ne mai lovim de problema aceasta. Este vorba de 
drumul județean dintre Sânmihai și Visuia, pe care l-am prins la un moment 
dat în programul de investiții, dar nu s-a reușit să se facă nimic pe el.  
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Ioan Țintean: - vicepreședinte - 
E pe drumul bun. 
Eugen-Dicones Curteanu: - consilier județean - 
E pe drumul cel bun, știu. Da, urarea este: vă mulțumesc tuturor 

colegilor pentru atenția cu care ne-ați ascultat pe noi cei din opoziție. Vă 
mulțumesc că, la un moment dat, chiar ne-ați dat dreptate și votul 
dumneavoastră a fost cum a fost... și vă mulțumesc că ne-ați răbdat oarecum 
unele derapaje, așa cum și noi la fel v-am răbdat unele derapaje, cel puțin în 
comisii, pentru că în plen nu s-a întâmplat lucrul acesta. E obișnuința să se 
încheie într-o notă optimistă fiecare an și cele rele să se spele, cele bune să 
se adune. Am vrut ca intervenția mea să fie un pic mai colorată, dar, dincolo 
de lucrurile pe care ni le-am putea reproșa unii altora la final de an, cert este 
că nici unul dintre noi nu ne-am abătut atenția de la problemele județului și 
cert e că așa, cu bune, cu rele, am reușit să împingem lucrurile într-o direcție 
mulțumitoare. Față de alți ani, e o execuție bugetară la investiții de 64,26%, 
e mai bine decât în alți ani. Închei totuși într-o notă mai serioasă și vă urez 
sărbători fericite, la mulți ani, tot ce vă doriți și multă sănătate că e mai bună 
și mai importantă decât toate, credeți-mă că știu ce spun! 

Emil Radu Moldovan: - președinte - 
Mulțumesc și vă rog pe toți, la ieșire, să închinăm un pahar de șampanie 

pentru finalul de an și începutul celuilalt. O după-masă frumoasă! Declar 
închise lucrările ședinței. (Ora 1543) 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

    PREŞEDINTE,         SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 
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